
 
 

Motie  Eengezinswoningen splitsen dubbel verkeerd 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 9 juli 2018, over de 
kadernota 

 
Overwegende: 
 

 dat het onwenselijk is eengezinswoningen aan de woningvoorraad te 
onttrekken 

 

 dat wethouder Roduner dit in het Haarlems Dagblad heeft erkend 
 

 dat een toetsing op leefbaarheid van woonomgeving ontbreekt als criterium bij 
vergunningverlening.  

 
 
 
Draagt het college op  
 
 Dat tot de nieuwe verordening op 1 jan 2019 de vergunning verlening voor het 
(kadastraal/administratief) splitsen de laagste prioriteit krijgt en alle antwoord- en 
verdagingstermijnen maximaal worden benut, om woningsplitsing te ontmoedigen. 
 
En gaat over tot de orde van de dag  
 

 

 

Sander van den Raadt 

Trots Haarlem  

 


